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Datum 1 oktober 20L8

Onderwerp Met Hart voor de Zorg(economie)?
Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Care lnnovation Center

Portefeuillehouder wethouder Koenraad

Schriftetijke vraag

Roosendaal heeft de zorgeconomie gezien als belangrijke economische pijler. ln 201-3 is

hiervoor het actieprogramma 'speerpunt Zorgeconomie' vastgesteld. Roosendaal als
Zorgstad was hierbij het uitgangspunt. Roosendaal heeft regionaal de trekkersrol opgepakt
op het gebied van de zorgeconomie. U zag voor zichzelf een rol als facilitator, aanjager en
mede-investeerder om initiatieven in de zorg te ondersteunen.

Dit heeft onder meer geleid tot de oprichting van het Care lnnovation Center West-Brabant,
de Zorg- en Welzijnboulevard in het Kellebeek College en het lnnovitapark. Burgemeester
Niederer spreekt keer op keer ook uit, in regionaal verband, dat de zorgeconomie een
geïdentificeerd dossier moet blijven.ln de Programmabegroting2Olg geeft het college van
B&W aan dat er een proces loopt om het Care lnnovation Center West-Brabant te
beëindigen en het lnnovitapark te behouden als bedrijfsverzamelgebouw. Dit staat haaks op
het Bestuursakkoord 20L8 - 2022 waarin is opgenomen dat u met het Care lnnovation
Center en het lnnovitapark innovatief ondernemerschap stimuleert.

Dit brengt ons tot de volgende vragen:
1,. ls het niet aan het CIC zelf om een beslissing te nemen over doorgaan of stoppen?
2. Kunt u een overzicht verstrekken van uw financiële bijdragen de afgelopen jaren

afgezet tegen de bijdragen van derden aan het CIC?

3. Kunt u toelichten waarom u een proces beloopt om, naar wij aannemen de relatie
met, het CIC te beëindigen (aanleiding, stand van zaken), wat haaks staat op het
onlangs afgesloten Bestuursakkoord 2018 - 2022?

4. Wat is uw mening over de inzet, resultaten, successen van het CIC?

5. Wat vinden de partners uit de zorg (BRAVIS Ziekenhuis, onderwijs, zorgaanbieders,
Provincie Brabant, Ministerie VWS) ervan dat u uw handen aftrekt van het CIC?

6. Hoe gaat u nu verder met het speerpunt zorgeconomie?
7. Het lnnovitapark is gestart als broedplaats voor zorginnovaties, neemt u hier nu ook

afstand van en wat zal exact de nieuwe invulling worden?
8. Het Huis van Morgen is ook onderdeel van het ClC. Het belang voor inwoners,

studenten; Hoe gaat u dit borgen?
9. Wat betekent dit voor nieuwe activiteiten als het onlangs aangekondigde Logipark; 6

jaar en dan de stekker eruit?

Alvast dank voor uw antwoorden

MichaelYap, PvdA



Wii beantwoorden uw vragen als volgt:

t. ls het niet aan het CIC zelf om een beslissing te nemen over doorgaan of stoppen?

Dat klopt. Vanaf de start van het CIC is duidelijk geweest dat de gemeentelijke

bijdrage eindig zou zijn. Afgesproken is dat vanaf 2019 het CIC zonder een
gemeentelijke financiele bijdrage zou functioneren. Het CIC ontwikkelt momenteel
een plan om toekomstbestendig te zijn. Wij zijn in afwachting van dit plan.

De tekst in de bijlage programmabegroting 20L9 p.LL roept vragen op. Daarom
zullen we de tekst als volgt corrigeren: "Momenteel lopen we als gemeente een
proces om onze bijdrage aan het CIC te beëindigen".

2. Kunt u een overzicht verstrekken van uw financiële bijdragen de afgelopen jaren

afgezet tegen de bijdragen van derden aan het CIC?

Wij kunnen alleen een overzicht geven van de bijdragen vanuit de gemeente
Roosendaal :

. Bijdrage 2013 € 200.000

. Bijdrage 2014 € 150.000

. Bijdrage 2015 € 150.000
o Bijdrage2016 € 260.000
o Bijdrage 2017 € 208.000
. Bijdrage 2018 € 120.000

Projectbijdragen vanuit de gemeente :

o € 37.500 Cross Care project
o € 30.610 lnzet CiC voor lnnovita Care Campus

3. Kunt u toelichten waarom u een proces beloopt om, naar wij aannemen de relatie
met, het CIC te beëindigen (aanleiding, stand van zaken), wat haaks staat op het
onlangs afgesloten Bestuursakkoord 2OL8 - 2022?

Het CIC West-Brabant is opgericht vanuit de strategische regionale agenda van de
RWB, waarin destijds zorgeconomie als een regionale ambitie werd vastgesteld. De

gemeente Roosendaal was toen regionale trekker van deze ambítie. Vanaf het begin

is het doel geweest het CIC regionaal te verankeren. Helaas is dit slechts zeer
beperkt gerealiseerd. Daarom hebben wij het initiatief genomen voor overleg met
diverse partijen en het ClC. Centraal stond de vraag wat de meerwaarde van het CIC

kan zijn voor het realiseren van zorginnovatie opgaven. Daarbij is aangegeven dat de
gemeente Roosendaal de financiering van het CIC vanaf 20L9 niet op hetzelfde
niveau zal voortzetten zoals wij de afgelopen zes jaar hebben gedaan. Afgesproken is

dat het CIC een toekomstplan ontwikkeld. Zodra dit gereed is zal de gemeente en

regionale partners deze beoordelen en bepalen of ze daaraan een financiële bijdrage
willen leveren. Ook wij zullen dit doen en de gemeenteraad hierover informeren.

Het college ondersteunt innovatief ondernemerschap. Het CIC is daarvoor slechts
één van de middelen.



4. Wat is uw mening over de inzet, resultaten, successen van het CIC?

Wij moeten helaas constateren dat het CIC niet is uitgeroeid tot een regionale
organisatie zoals het doel was en is. Enkele succesvolle Europese projecten zijn
opgestart zoals Crosscare en Seads2grow.
Na een stevige financiering vanuit de gemeente Roosendaal gedurende zes jaar, is

het tijd voor de partners van het CIC om een besluit te nemen omtrent hun inzet en
bijdrage.

5. Wat vinden de partners uit de zorg (BRAVIS Ziekenhuis, onderwijs, zorgaanbieders,
Provincie Brabant, Ministerie VWS) ervan dat u uw handen aftrekt van het CIC?

Het beeld dat wij plotseling onze handen van het CIC zouden aftrekken is niet
correct. Zoals reeds gesteld onder de beantwoording van vraag L en 3 is het steeds
de bedoeling geweest dat het CIC door regionale partners zou gefinancierd worden.
Wij hebben steeds aangegeven dat onze financiering in principe loopt tot 2019. Onze
partners, inclusief het ClC, zijn daarvan op de hoogte.

6. Hoe gaat u nu verder met het speerpunt zorgeconomie?

Het in 2013 geformuleerde speerpunt zorgeconomie maakt nu deel uit van ons
algemeen economisch beleid. Onderdeel van de aan uw Raad voorgestelde votatie
van € 100.000 is het doorzetten van Europese projecten gericht op zorginnovatie
(CrossCare).

7. Het lnnovitapark is gestart als broedplaats voor zorginnovaties, neemt u hier nu ook
afstand van en wat zal exact de nieuwe invulling worden?

We nemen geen afstand van de broedplaats lnnovitapark. Daarom stellen wij uw
Raad voor om € 100.000 beschikbaar te stellen zodat wij in 20L9 de exploitatie van
het gebouw en de bemensing kunnen borgen.

8. Het Huis van Morgen is ook onderdeel van het ClC. Het belang voor inwoners,
studenten; Hoe gaat u dit borgen?

Het Huis van Morgen maakt onderdeel uit van het ClC. Bij de afweging van onze
partners om het CIC al dan niet door te zetten zal de rol van het Huis van Morgen
worden meegenomen.

9. Wat betekent dit voor nieuwe activiteiten als het onlangs aangekondigde Logipark; 6
jaar en dan de stekker eruit?

Neen, er is geen verband tussen CIC en Logipark.

Met vriendelijke groet,
Namens het college

Klaar Koenraad,
Wethouder Zorg

u r en wethouders,




